
  ZÁPIS Z KONFERENCE ČSH 2016 

 

Mimořádná volební konference ČSH se konala v sobotu 6.2.2016 v Olomouci, hotel Clarion 

 

Jednání konference zahájil prezident ČSH A. Pospíšil. 

Při zahájení konference bylo přítomno 126 delegátů s hlasem rozhodujícím ze 174 pozvaných. 

Prezident ČSH předložil návrh na složení pracovního předsednictva. Navrženi byli A. Pospíšil, L. Adámek, M. 

Barda, M. Bartoň, P. Novák. Z pléna nebyl žádný protinávrh. Pracovní předsednictvo bylo schváleno 

v navrhovaném složení všemi přítomnými delegáty. 

Schválení programu jednání: Všichni pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel. 

Schválení jednacího řádu: Všichni pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel. 

Schválení volebního řádu: A. Pospíšil informoval delegáty konference o znění volebního řádu a změnách, 

které jsou oproti původnímu návrhu. Všichni pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel. 

A.Pospíšil předložil návrh na složení mandátové komise takto: pp. Šik Vojtěch, Kastner Miloš, Balhárek 

Michal. Žádný protinávrh z pléna. Všichni pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel. 

A.Pospíšil předložil návrh na složení volební komise takto: pp. Krafka Jaroslav, Macharáček Valdemar, Tůma 

Zdeněk, Miček Róbert, Zezulčík Jan. Žádný návrh z pléna. Všichni pro, nikdo proti, nikdo se nezdržel. 

Obě komise si zvolily svého předsedu takto: předsedou mandátové komise byl zvolen pan Vojtěch Šik, 

předsedou volební komise byl zvolen pan Róbert Miček. 

A.Pospíšil přednesl zprávu o činnosti Exekutivy ČSH za období 2013 – 2016.  

J. Opava přednesl zprávu o činnosti Odvolací a kontrolní komise ČSH za období srpen 2015 – únor 2016.  

V. Šik přednesl zprávu mandátové komise. Na konferenci bylo při uzavření zprávy MK přítomno 127 

delegátů s hlasem rozhodujícím ze 174 pozvaných, tj. 72,99 %. Konference byla usnášeníschopná. 127 pro, 

0 proti, 0 zdržel se 

Diskuze k předneseným zprávám: 

Pí. Sobieská – chybí zpráva o hospodaření, účelovost projevu prezidenta s ohledem na podporu některých 

kandidátů a neprofesionální přístup týkající se odvolání generálního sekretáře (GS). 

A. Pospíšil – rozpočty 2013 – 2015 byly schváleny Radou ČSH. Rozpočet na rok 2016 zatím není, ale všechny 

žádosti o dotace byly podány. Uznává chybu ohledně odvolání GS, která však nespočívá v aktu samotném, 

ale jeho pozdní realizaci, ke které mělo dojít zhruba o rok dříve. 

p. Bárta – Hrabůvka – Postrádá zprávu o stavu členské základy. Rád by znal podrobnější rozpočet – výdaje 

na mládež, náklady na mzdové prostředky. 

M.Bartoň – v uplynulém období byly ekonomické podmínky mládeže prakticky totožné, mírné navýšení 

v roce 2015. Společně s RHC se jedná o částku převyšující 12 mil. Kč. 

p. Bárta – požaduje konkretizaci rozpočtu. 

A. Pospíšil – přislíbil rozeslání rozpočtů 2013 – 2015 oddílům. 

J. Kupr – požaduje uložit tuto povinnost Exekutivě formou Usnesení. 



J. Deml – připomíná znění stanov, týkající se schvalování rozpočtu v době konání konference. Doporučuje 

přenést tuto pravomoc Konference pro rok 2016 formou usnesení na Radu ČSH. 

Pí. Sobieská – návrh na úpravu stanov týkající se konkurenční doložky pro členy Exekutivy. Bude 

formulováno do usnesení Konference. 

J. Sviták – dotaz na J. Opavu týkající se doporučení OKK pro Exekutivu týkající se omezení startu hráčů. 

J. Opava – vysvětluje vztah OKK a Exe – odkazuje na web ČSH ohledně doporučení. 

Schválení zprávy o činnosti Exekutivy. 76 pro, 17 proti, 22 zdržel se 

Schválení zprávy o činnosti OKK. 125 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

Volby prezidenta a členů Exekutivy ČSH 

Všichni tři kandidáti na prezidenta ČSH, tzn. pp. Bendl, Chvalný, Mičke využili možnosti na představení. 

Následně se řízení konference ujal předseda volební komise R. Míček, který vedl průběh voleb. 

Prezidentem ČSH byl zvolen R. Bendl, který krátce vystoupil, aby poděkoval delegátům. 

Dále se uskutečnilo představení ostatních členů Exekutivy ČSH 

Členové Exekutivy bez portfeje: 

- pp Bochnia Mičkal a Srba odstoupili 

- pp. Duda a Hübner využili možnosti představení 

Předseda Komise mládeže 

- pí. Dvořáková a p. Hudeček odstoupili 

- p. Augustýna (mimo republiku) představila pí. Šrámková 

- p. Černý využil možnost představení 

Předseda Trenérsko-metodické komise 

- pí. Hapková odsoupila 

- p. Poloz nebyl přítomen 

- p. Barda využil možnosti představení 

Předseda Soutěžní komise 

- p. Levíček odstoupil 

- pp. Beneš a Ždářský využili možnosti představení 

Předseda komise rozhodčích 

- p. Novák odstoupil 

- p. Simu využil možnosti představení 

Předseda Legislativně-právní komise 

- pí. Šrámková využila možnosti představení 

Předseda Reprezentační komise 

- p. Adámek odstoupil 

- p. Haber využil možnosti představení 

Další průběh voleb řídil R. Míček – předseda volební komise. 

Výsledky voleb jsou uvedeny v usnesení. 

P. Novák přečetl návrh usnesení, který byl schválen. 

 
 

Zapsal: P. Novák 

Ověřil: A. Pospíšil, L. Adámek, M. Barda, M. Bartoň, R. Míček 


